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Prezydent Miasta Koszalina

Interpelacja międzysesyjna

Szanowny Panie Prezydencie,

w związku sygnałamijakie otrzymałam w sprawie braku zacienienia nad ławkami na Rynku 
Staromiejskim, wnioskuję o postawienie w okresie letnim parasoli lub innego rodzaju ochrony przed 
intensywnym słońcem w ww miejscu.

Z takim wnioskiem zwracali się do mnie kilkukrotnie seniorzy koszalińscy chcący odpocząć podczas 
spacerui posiedzieć między ludźmi. Nikt starszy czy chory nie jest w stanie wytrzymać w wysokiej 
temperaturze i słońcu dłużej niż kilka minut. Mamy plac, fontannę, ławki - niestety rolety 
zacieniające są tylko nad chodnikiem. Nie każdego równieżjeststaćna pójście do kawiarni 
z parasolami. Zapewnienie zacienieniaławkom na Rynku Staromiejskim nie powinno byćproblemem 
dla władz miasta.

W tym miejscu wspomnę również o kompleksie ławek po stronie City Boxu, bo również o tym mówili 
moi rozmówcy, które są po części zajmowane przez nietrzeźwych, czasami agresywnych i 
niechlujnych ludzi z tzw. marginesu społecznego. Częstsze czy też regularne patrole np. Straży 
Miejskiej i konsekwentne rugowanie ich z terenu Rynku Staromiejskiego mogłybyprzyczynićsię do 
przywrócenia temu miejscu jego właściwej funkcji.

Pozytywna reakcja na wniosek zawarty w interpelacji będzie wyrazem troski władz, dotyczącej 
samopoczucia i zdrowia mieszkańców Koszalina.
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